
1 
 

PROTOKÓŁ Nr 24/2022 

posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych 

Rady Miejskiej w Wasilkowie, które odbyło się w dniu 21 lutego 2022 r. 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Wasilkowie przy ul. Białostockiej 7 

 

Czas trwania posiedzenia: 16:41 – 18:23 

 

Posiedzeniu przewodniczył pan Robert Lewkowicz – Przewodniczący Komisji Oświaty, 

Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Wasilkowie. 

W posiedzeniu uczestniczyło 7 Radnych, zgodnie z listą obecności stanowiącą Załącznik nr 1 

do protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

Skarbnik Gminy Joanna Kunikowska, 

Sekretarz Gminy Zbigniew Tochwin, 

Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Wasilkowie Elżbieta Kisło, 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Animacji Kultury w Wasilkowie Karol Świetlicki. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz powitał obecnych i otworzył posiedzenie. 

Sprawdził kworum na podstawie listy obecności. Stwierdził, że obrady są prawomocne.  

 

Odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Plan pracy Miejskiego Ośrodka Animacji Kultury w Wasilkowie na 2022 r. 

3. Plan pracy Miejskiej Biblioteki Publicznej w Wasilkowie na 2022 r. 

4. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji za 2021 r. 

5. Opiniowanie projektów uchwał przedłożonych na najbliższa sesję Rady Miejskiej. 

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie obrad komisji. 

 

Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad 2 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz przeszedł do punktu 2 porządku obrad – Plan 

pracy Miejskiego Ośrodka Animacji Kultury w Wasilkowie na 2022 r. 

 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Animacji Kultury w Wasilkowie Karol Świetlicki 

przedstawił plan. Stanowi on załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz otworzył dyskusję. 

 

Radna Anna Pszczółka zwróciła się z wnioskiem do Dyrektora MOAK o współpracę z 

Komisją Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych oraz o bieżące przekazywanie informacji na 

temat planowanych imprez kulturalnych, festynów, planach zajęć w świetlicach itd. 
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Radna Magdalena Jakuć zapytała o ofertę zajęć dla dzieci w okresie wakacyjnym oraz o 

możliwość rozszerzenia zakresu działań MOAK o tereny wiejskie. 

 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Animacji Kultury w Wasilkowie Karol Świetlicki 

odpowiedział, że zaplanowane są festyny wiejskie. W ubiegłym roku odbyła się potańcówka 

m.in. w Dąbrówkach, być może w tym roku uda się zorganizować ją również w innych 

miejscowościach. Jeżeli chodzi o wypoczynek letni dla dzieci, MOAK nie przewiduje 

organizacji półkolonii. Będą się odbywały zajęcia warsztatowe, wydarzenia kulturalne, 

wydarzenia animacyjne itd. 

 

Radna Anna Pszczółka zapytała, czy MOAK planuje wyjazdy, wycieczki dla seniorów. 

 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Animacji Kultury w Wasilkowie Karol Świetlicki 

odpowiedział, że MOAK nie przewiduje wycieczek. W Ośrodku w sposób ciągły spotykają się 

seniorzy na zajęcia gimnastyczne, zajęcia muzykoterapii, spotkania Uniwersytetu Trzeciego 

Wieku. 

 

Ad 3 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz przeszedł do punktu 3 porządku obrad – Plan pracy 

Miejskiej Biblioteki Publicznej w Wasilkowie na 2022 r. 

 

Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Wasilkowie Elżbieta Kisło przedstawiła plan. 

Stanowi on załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz otworzył dyskusję. 

 

Radna Anna Pszczółka ponowiła swój wniosek o przesyłanie członkom Komisji Oświaty, 

Kultury i Spraw Społecznych informacji na temat planowanych wydarzeń kulturalnych. 

Poprosiła, aby informacje te przesyłać za pośrednictwem obsługi rady. 

 

Ad 4 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz przeszedł do punktu 4 porządku obrad – 

Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji za 2021 r. 

 

Sprawozdanie zostało Radnym przesłane pocztą elektroniczną. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie Sprawozdania z działalności 

Komisji za 2021 r. 

 

W głosowaniu wzięło udział 7 Radnych. 

Wyniki głosowania: 



3 
 

za – 7, przeciw – 0, wstrzymuję się – 0. 

 

Sprawozdanie zostało przyjęte. Stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

 

Ad 5 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz przeszedł do punktu 5 porządku obrad – 

Opiniowanie projektów uchwał przedłożonych na najbliższą sesję Rady Miejskiej. 

 

a) Uchwała w sprawie zmian do budżetu gminy na 2021 r. 

 

Skarbnik Gminy Joanna Kunikowska przedstawiła projekt uchwały. 

I. DOCHODY - plan dochodów zwiększa się o 10 000 zł z tytułu: 

- środków na realizację projektu Słoneczny Wasilków - instalacje OZE w Gminie Wasilków - 10 

000 zł. 

-  II. WYDATKI  - zwiększa się plan wydatków o  244 600 zł: 

- projekt Słoneczny Wasilków - instalacje OZE w Gminie Wasilków - 10 000 zł, 

- Dokumentację na budowę kładki dla pieszych nad rzeką Czarną w Woroszyłach - 19 600 zł, 

- remont bieżący budynku przy ul. Białostockiej 32A - 65 000 zł, 

- wycinkę drzew - 30 000 zł, 

- gospodarkę komunalną - 60 000 zł. 

- dokumentację techniczną modernizacji budynku przy ul. Białostockiej 32 A - 60 000 zł, 

W wolnych środkach w wysokości  środki RFIL stanowią kwotę 744 532 zł, a środki RFRD - 

457 531 zł. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz otworzył dyskusję. Zapytał o remont budynku 

przy ul. Białostockiej 32A. 

 

Skarbnik Gminy Joanna Kunikowska powiedziała, że chodzi o remont budynku, który 

miałby służyć organizacjom pozarządowym, m.in. harcerkom. 

 

Radna Anna Pszczółka zapytała o to, czy bezpieczne będzie, aby w tym miejscu przebywały 

dzieci, gdyż budynek jest w złym stanie technicznym. 

 

Skarbnik Gminy Joanna Kunikowska odpowiedziała, że nikt nie narażałby dzieci na 

niebezpieczeństwo, więc jest to bezpieczne. O szczegółach technicznych wypowie się 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski na najbliższej Komisji Ładu Przestrzennego i 

Infrastruktury Technicznej. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie zmian do budżetu gminy na 2021 r. 
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W głosowaniu udział wzięło 7 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 1; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 6. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

b) Uchwała w sprawie zmiany Prognozy Finansowej Gminy Wasilków na lata 2022 -

2037. 

Skarbnik Gminy Joanna Kunikowska powiedziała, że omawiane wcześniej zmiany w 

budżecie zostały uwzględnione w WPF. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy Wasilków na lata 2022-2037. 

 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 1; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 6. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

c) Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Gminy i 

nadania jej statutu. 

 

Sekretarz Gminy Zbigniew Tochwin przedstawił projekt uchwały. 

W Statucie Młodzieżowej Rady Gminy Wasilków wystąpiły niespójne zapisy, które należy 

skorygować. Konieczne jest uzupełnienie statutu o regulacje dotyczące wyborów 

uzupełniających. 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały 

zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Gminy i nadania jej statutu. 

 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 6; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 1. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Ad 6 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz przeszedł do punktu 6 porządku obrad – Sprawy 

różne. 
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Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

 

Radna Anna Pszczółka zgłosiła wniosek, żeby Komisja zajęła się sprawą remontu Szkoły 

Podstawowej w Studziankach, w szczególności pod katem warunków, w jakich uczą się dzieci. 

Ponadto zaproponowała, by na jedno z najbliższych posiedzeń Komisji zaprosić seniorów. 

 

Radna Magdalena Jakuć przychyliła się do wniosku przedmówczyni i zaproponowała 

wizytację w Szkole Podstawowej w Studziankach. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz poddał pod głosowanie przyjęcie protokołów: 

 

Protokół nr 19/2021 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 3; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 4. 

 

Protokół nr 20/2021 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 4; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 3. 

 

Protokoły zostały przyjęte. 

 

Ad 6 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz, w związku z wyczerpaniem porządku 

posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Wasilkowie, 

podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady o godzinie 18:23. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

                Protokołowała              Przewodniczył 

 

             Agata Radziszewska            Robert Lewkowicz 

 

 


